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ZAPISNIK 
S 9.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

9. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 27. veljače 2024. (utorak) godine s početkom u 16,00 sati  

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Žarko Mičetić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Kristina Rupčić, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
Gost sjednice: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  
 
Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice VMO Brašćine-Pulac 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
                       DNEVNI RED: 
 

 
1. Odgovor Upravnog odjela za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo  i 

Upravnog odjela za komunalni sustav i promet vezano za prioritete za 2024. godinu  
2. Primjedbe građana 

 
 

 
 

 

 

Ad.1 
Predsjednik Vijeća MO Brašćine-Pulac gospodin Josip Rupčić je upoznao vijećnike  s odgovorom 
nadležnih u Upravnom odjelu za komunalni sustav i promet vezano za prioritete  na području MO 
Brašćine-Pulac za 2024. godinu koje je Vijeće usvojilo i to: 
- stavke 4.2 Izgradnja dječjeg igrališta na prostoru "Vinas" gdje je predviđen spomen park 
hrvatskim braniteljima (u iznosu od 10.000,00 eura)  



 2/2 

 4.13 Nastavak uređenja spomen parka hrvatskim braniteljima na Vinasu (u iznosu od 30.000,00 
eura) za koje se prilikom slanja obrađenih prioriteta Odsjek za zajedničku komunalnu djelatnost 
očitovao da je u  nadležnosti Upravnog odjela za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo. 
 
Obzirom da je uvjet izgradnje dječjeg igrališta izrada idejno arhitektonsko – urbanističkog i 
krajobraznog rješenja cijelog područja planske oznake Z1 kao jedinstvenog zahvata u prostoru 
unutar kojeg se nalazi javno –zelena površina – gradski park, te traženi prostor za postavu 
spomenika braniteljima domovinskog rata, Upravni odjel za urbanizam, prostorno uređenje i 
graditeljstvo u suradnji s našim Odjelom  trebao bi sastaviti smjernice za pokretanje postupka 
javne nabave za izradu tehničke dokumentacije kako bi istu mogli realizirati.  
- Za usvojenu stavku 
 4.14 Uređenje zelene površine pored dvorane Dinko Lukarić u parkiralište odgovoreno je od 
strane Upravnog odjela za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo kako ne postoji tehnička 
mogućnost prenamjene prostora obzirom da zemljište nije u cijelosti u vlasništvu grada Rijeke. 
Odgovor Upravnog odjela za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo i Upravnog odjela za 
gradsku imovinu sa dostavljenim očitovanjem na tražene stavke kod obrade prioriteta za 2024. 
godinu te predlažu zajednički sastanak Vijeća MO, Upravnog odjela za urbanizam, prostorno 
uređenje i graditeljstvo i Upravnog odjela za komunalni sustav i promet kako bi se dogovorili detalji 
oko realizacije mogućih traženih tehničkih priprema. 
  
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog da se održi hitan sastanak. 
 
 
 
 
 
Ad.2 
Predsjednik Vijeća gdin. Josip Rupčić upoznao vijećnike o čestim prijavama građana za 
nepropisno parkiranje kod picerije Do it, također i nesavjesnim šetačima pasa gdje su u zadnje 
vrijeme nogostupi prljavi od psećeg izmeta pogotovo kod dječjeg vrtića i osnovne škole Belvedere, 
te predlaže da se uputi dopis komunalnim redarima da pojačaju nadzor. 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
  
 


